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Damir Bajs se danas, 6. lipnja,  nakon nekoliko godina ponovo vratio u fotelju župana
Bjelovarsko-bilogorske županije.

  

      Gospodine Bajs, u drugome izbornom krugu porazili ste svog protukandidata s
golemom razlikom. Kako to komentirate?

  

Točno, radi se o jednoj od vodećih razlika ostvarenih u drugome krugu na ovim lokalnim
izborima. No prije svega, zahvaljujem svim biračima koji su mi svojim glasom dali povjerenje,
omogućivši mi time  da po četvrti puta postanem župan Bjelovarsko-bilogorske županije.
Istodobno, glasajući za mene, građani su poslali i dvije važne poruke –  kako u ovim izborima
uistinu ljudi biraju ljude, te da su mi vjerovali kada sam to i osobno  tvrdio tijekom čitave moje
kampanje. No glasovi koje sam dobio od  mojih birača, također su nedvojbeno  potvrdili kako
me oni uistinu dobro poznaju, kao i učinke mog dosadašnjeg rada. Na svemu tome, još im se
jednom zahvaljujem.

  

Što je po Vašem mišljenju presudilo u ovoj izbornoj utrci? 

  

Mi smo od samoga početka imali jasnu kampanju zasnovanu na kristalno jasnim ciljevima –
gospodarstvo, poljoprivreda, zapošljavanje, razvoj. Također smo jasno naglašavali kako nam
vrijeme ne ide u prilog, te da  župan treba početi raditi odmah i bez odgađanja. Bila je to poruka
koja je očito dobro prihvaćena kod građana.

  PROMIJENITI PREDZNAK SVIM NEGATIVNIM TRENDOVIMA
  

Vjerojatno i stoga što Vas nisu gledali samo na plakatima?
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Točno, cijela je  kampanja odrađena volonterski, danomice smo obilazili gradove i općine diljem
županije kako bismo u izravnim susretima ljudima prenijeli svoje poruke. Raspolagali smo s
točnim pokazateljima iz kojih je jasno vidljiva silazna putanja, ili preciznije, slobodni pad naše
županije u svim područjima. Primjera radi, na početku mog prvog mandata župana, među
ostalim, dočekalo me je  14.500  nezaposlenih, svojem nasljedniku sam ostavio županiju sa
10.500 ljudi na burzi rada.

  

Naši birači očito su nam vjerovali kada smo naglašavali kako prvo moramo zaustaviti slobodni
pad u kojemu se županija nalazi, a potom promijeniti predznak svim negativnim trendovima.
Podsjećam, po većini pokazatelja, primio sam županiju koja je bila na 18. mjestu u RH , ostavio
sam je nasljedniku na 11. a sada je već nazadovala do 15 mjesta. Ne treba zaboraviti da je
samo u godinu i pol dana izgubljeno 1.500 radnih mjesta. Svakako, mnogi su se od mojih birača
tijekom glasovanja vjerojatno prisjetili i slike naše županije kada sam joj u tri mandata bio na
čelu.

  

Pobjeda je osvojena unatoč tomu što ste bili nezavisni kandidat?

  

Svakako da moj ostvareni rezultat puno toga govori. Posebice ako se zna da sam kao nezavisni
kandidat  s potporom HNS-a, HDSS-a, HSU-a, te civilnih i braniteljskih udruga, ipak imao
protukandidate  iza kojih su stajala dva bloka najjačih stranaka, dodatno osnaženih s nekoliko
drugih političkih opcija. I  unatoč tomu, uvjerljivo sam pobijedio s jednom od najvećih razlika
zabilježenih u drugome krugu.

  

No imali ste i vrlo jasan program?

  

U izravnim susretima s građanima, slušao sam njihove  jasne poruke kako su dobro upoznati na
koji način ću voditi županiju, te kako planiram ostvariti ciljeve naznačene u ključnim područjima
za koje smatram da jamče razvoj – gospodarstvu, poljoprivredi i zapošljavanju. Neki su čak u
šali govorili kako je moj program uistinu dobar, ali i najbolji, jer je u kampanji bio i jedini.

  BEZ STRANAČKIH ILI POJEDINAČNIH INTERESA
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Cilj je ostvaren, zajamčen Vam je i četvrti mandat. Kakav će te biti župan?

  

Prvenstveno, bit ću župan svih građana naše županije, ali i gospodarstvenika i poljoprivrednika.
Konačno, to sam i isticao kroz čitavu svoju kampanju, posebice kroz često izrečenu tvrdnju
kako na izborima ljudi biraju ljude. Naime, samo u ulozi partnera, župan može zastupati jasne
interese svoje županije i svih njezinih građana, posebice kada poput mene, kao nezavisnog
kandidata, nije u poziciji duboke povezanosti s političkim strankama.

  

Što očekujete od Županijske skupštine? 

  

Ja sam od samog početka bio jasan. Kad postanem župan, nakon dogovora oko županijske
skupštine u čijem sastavu ovoga puta neće biti riječ o tipičnoj koaliciji, od vijećnika očekujem 
suradnju i angažiranost. Jer, izbori su prošli, nema stranačkih ili pojedinačnih interesa, već svi
zajedno moramo aktivno raditi na promjenama, od župana, preko županijske uprave, do
Skupštine.

  

Promjenom Zakona, ovlasti župana nikada do sada nisu bile veće. No ovoga puta i
očekivanja su veća?

  

Da, u pravu ste. No ja sam već u kampanji izrazio duboko neslaganje s mojim protukandidatom
koji je zagovarao tvrdnju kako je uloga župana biti dobar koordinator. Osobno smatram kako je
to sasvim pogrešan stav, jer župan koji uistinu želi promjene na dobrobit svih građana, mora biti
glavni pokretač i kreator, a nikako puki koordinator. Stoga, čim i službeno preuzmem dužnost, 
idemo u rebalans proračuna i ukratko, idemo raditi.

  

Trebaju li dosadašnji pročelnici strahovati od Vašeg dolaska?

  

Odgovorit ću Vam protupitanjem. O čijem strahu ovdje govorimo. O onom koji možda ima
desetak ljudi, ili o strahu većine od 120.000 naših građana koji traže promjene. Već sam jasno
kazao: županijska uprava mora biti učinkovita, okrenuta prema gospodarstvu,  razvoju i tu nema
popusta.
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Imate čak četiri zamjenika?

  

-Točno. Zakon je jesan, kao i njegova provedba. Imam dvoje redovnih zamjenika, Nevena Alića
za gospodarstvo i Đurđicu Ištef Benšić za društvene djelatnosti. Također i dvoje zamjenika
župana za nacionalne manjine, Sašu Lukić za srpsku, te Tanju Novotni za češku nacionalnu
manjinu. Po broju zamjenika župana, jedna smo od vodećih županija u Hrvatskoj.

  

Koji dio županije će biti prvi u Vašem rokovniku za posjete? 

  

Naravno, prvo ću posjetiti grad Daruvar.

  

Je li Vam Vedran Babić osobno čestitao na izbornoj pobjedi.

  

Nije. Uputio mi je čestitku putem SMS poruke dan nakon izbora, na čemu sam mu na isti način
zahvalio.
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